
ZAPISNIK

sa Sesnaeste (16.) sjednice Skolskog odbora Hotelijersko - turistidke Skole u Zagrebu, odrLane 22.
kolovoza 2022. godine s podetkom u 10,3 0 sati.

Sjednici su nazodni sljedeii dlanovi Skolskog odbora: Ksenija Jerii Antoljak, Tomislava PeSuSii,

Marija Mijatovii, Vilim Matula, Dijana Markoci i Nastasja Andrejev Miki6

Nisu nazodni: Kre5imir Dabo (najavljen i opravdan izostanak)

ostali nazodni: dr.sc. Zdravka Krpina (ravnateljica), stella Santek (tajnica) i Masa Modiljanin

(sindikalna povj erenica)

Sjednicom predsjeda predsjednica Skolskog odbora, Ksenija Jeri6 Antoljak.

Predsjednica Ksenija Jeri6 Antoljak konstatira kako sjednici prisustruje dovoljan broj dlanova

Skolskog odbora za odrZavanje sjednice te pravovaljano odludivanje tijekom odrZavanja iste.

Zapisnik 6e voditi tajnica Skolske ustanove, Stella Santek.

Predsjednica Skolskog odbora predtaZe sljedeii dnevni red:

DNEVNI RED

i. Verifikacija zapisnika
2. Odluka o kriterijima bodovanja za utvrdivanje organizacijskog vi5ka za Skolsku godinu

2022.12023.
3. Razno

Prema prijedlogu dlanica Ksenije Jeri6 Antoljak i Marije Mijatovi6 naziv todke 2. mijenja se u ,,2.

Odluka o kriterijima bodovanja za utvrdivanje organizacijskog viSka". Skolski odbor jednoglasno

usvaja izmjenu i jednoglasno usvaja predloZeni dnevni red.

Ad1

Razmaka se zapisnik s prethodne sjednice i postavlja pitanje ima li tko primjedbi ili dopuna na

zapisnik, koji je dostavljen dlanovima Skolskog odbora.

Marija Mijatovi t, izlaLe primjedbu na zapisnik s prethodne sjednice. Navodi kako je pogre5no

navedeno kako ravnateljica traZi usvajanje odluke na iduioj sjednici, ve6 predlaZe da Skolski odbor

osmisli novu odluku te da se poku5a iznaii bolje rjeSenje. Skolski odbor.lednoglasno usvaja izmjenu



te 6e se sadrZaj zapisnik s prethodne sjednice promijeniti. Zapisnik 6e se verificirati na sljede6oj

sjednici.

Ad2

Utvrduje se izmjena todke 2. ,,2. Odluka o kriterij ima bodovanja za utvrdivanje organizacijskog viSka

za Skolsku godint2022.l2023;'u ,,2. Odluka o kriterijima bodovanja za utvrdivanje organizacijskog

vi5ka", jer 6e se odluka koju dlanovi Skolskog odbora predloZe odnositi i na ostale Skolske godine,

ne samo na 2022./2023. Konstatira se i kako 6e to biti odluka ravnateljice uz suglasnost Skotskog

odbora. S obzirom na dinjenicu kako nije donesena odluka o kiterijima bodovanja, radnica koja je

organizacij ski vi5ak 6e sada biti progla5ena vi5kom prema kriterijima prema kojima je radnica

izgubila spor na sudu. Ista radnicaje viSak prema nekoliko vrsta bodovanja. Prema izjavi ranateljice

postoji 10 sati organizacijskog vi5ka u nastavi talijanskog jezika te se radnici ne mogu nikako

osigurati dodatni sati niti drugo radno mjesto. Zbog toga Skolski odbor jednoglasno utvrduje

spomenutu radnicu organizacijskim vi5kom. Ravnatelj ica sindikalnoj povjerenici upuduje zahtjev za

oditovanjem o progla5enju radnice organizacijskim viSkom u roku od 8 dana.

Ad3

Rarnateljica obavjeStava dlanove Skolskog odbora kako je Skola od Ministarstva dobila odobrenje

za zapoSljavanje spremadice, ali je odbijen zahtjev za zapo5ljavanje vratara-telefonista-paziku6e.

lzlaZe i kako je nastavnik ekonomske grupe predmeta, Mirko GaluSi6, koii je posljednjih godinu dana

proveo koriste6i neplaieni dopust, zatraZio jo5 godinu dana koriStenja neplaienog dopusta. S obzirom

na situaciju u aktivu, ravnateljica njegov zahtjev nije odobrila. Nakon toga, nastavnik je zatraiio

sporazumni raskid radnog odnosa, s dim se Skolski odbor jednoglasno sloZio. Ravnateliica informira

dlanove Skolskog odbora kako se uskoro odekuje savjetodavni posjet nastavnicima matematike.

Yezano za preseljenje na novu adresu, tehnidki pregled je trebao biti u detvrtak, ali je pristigla

najnovija informacija kako je termin pomaknut na sljede6i dewrtak.

Budu6i je iscrpljena posljednja todka Dnevnog reda, predsjednica Skolrkog odbora, Ksenija Jerii

Antoljak zakljuduje sjednicu u 1 1,30 sati.

KLASA: 007 -0 4 /22-02/ 10

URBROJ: 25 t -3 46-03 / 01 -22-2
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